
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for halvøen Arrenæs 
9.jan. 2019 kl.19.30

Til stede: John, Jørgen, Peter, Stig og Liljan.  Referent: Liljan. Forrige referat blev godkendt.

Bank
Peter laver regnskabet færdig til generalforsamlingen. Vi er pt.39 medlemmer hvoraf 11 ikke har 
betalt for 2018. 

Kommunen
Peter har forhørt sig i kommunen om hvorfor vi ikke får meddelelser om sager der angår Arrenæs. 
Det er ved at blive undersøgt. Peter rykker for svar. John tjekker grundejerforeningens E-boks og 
mailboks.

Auderødlejren
Claus har talt med forhistorisk forening som vil se på vores ønske omkring servitutter for 
Auderødlejren. Måske findes der dokumenter for genetablering efter Søværnets rømning. Stig 
kontakter sin tidligere nabo, Bent Tinggård, for at høre om han ved noget om servitutter for lejren.
Stig har talt med Jens, som er den ene af de to kontaktpersoner for lejren. I samarbejde med 
arkitekter arbejdes der med 5-6 forskellige planer for lejrens udnyttelse, men intet er besluttet 
endnu. Der er planer om at åbne for offentlig adgang til i hvert fald en del af lejren. På porten står 
der tlf.nr. og mailadresse for den nye ejer.

Observationspost
Liljan har kontaktet Anette Stæhr, formand for sommerhusbebyggelsen Grundejerforeningen 
Arrenæs om interesse for en observationspost i Grf.Arrenæs. Anette har ikke meldt tilbage.

Generalforsamling.
Onsdag, d.30.januar 2019 kl.19.30. Claus har reserveret Arresøcentret. John sender invitationer ud 
på mail med ønske om tilbagemelding af hensyn til traktement. Peter sørger for invitation til de få 
som ikke har mail. Stig sørger for kaffe, kage, engangskopper, øl og vand. John medbringer 
kaffemaskine.

Udflugt   
Næste udflugt kan evt. blive en gåtur på de nye stier i forsommeren. Det er ønskeligt med ét årligt 
arrangement ud over generalforsamlingen. 

                                  




